
       

                                                                                                                   

 

 

 

Styrelsemöte 20220327 

Växjöortens Fältrittklubb 

Kl.1800 på Ruuda Consulting, Växjö 

Närvarande: Sandra Ruuda, Marie Hallberg Pettersson, Roland Östberg, Katarina Torstensson, Sara 

Johansson, Tobias Jönberg, Lars Nilsson, Fredrika Hallberg Ehrner och Lisa Gustafsson 

Frånvarande: Representant ifrån BUS 

 

4:1 Mötet öppnas 

Tobias öppnade mötet. 

4:2 Val av justerare för mötet 

Sara Johansson och Marie Hallberg Pettersson valdes till justerare för mötet. 

4:3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

4:4 Föregående mötesprotokoll 

Tobias läste upp föregående protokoll, daterat 2022 03 06. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

4:5 Rapport från ungdomssektionen BUS 

Inget att rapportera. 

Selma Engström är ledamot Hedda Bolmgren är ersättare. Marie och Sara tar kontakt med BUS och 

bjuder in dem till ett möte och berättar och informerar dem om styrelsens arbete. 

BUS hade en ingående balans på 10494kr vid årets början. 

4:6 Ekonomisk rapport 

De olika sektionernas intäkter är uppdelade på olika konton: Cafeteria, Eken Företsgskonto, Pay & 

Jump och tävling. 

Lars föredrog hur ekonomin i föreningen ser ut, och det ser normalt ut för tiden på året. 



4:7 Inkomna skrivelser 

Fredrika ordnar inloggning till den gemensamma styrelsemejlen för de som är nya i styrelsen. 

Vid tillfälle har inkörande av grovfoder kvällstid stört ridskoleverksamheten. Farmartjänst kan vara 

behjälpliga att köra in foderbalar under förmiddagstid i stället för att göra det under tider då det är 

verksamhet i ridhusen. 

4:8 Bidragsansökan 

Fredrika undersöker om de ansökningar vi har fått bidrag för, är återrapporterade.  

Lars ska söka ett bidrag till det nya ridhuset. Om föreningen skriver ett nyttjanderättsavtal på 10 år så 

kan vi söka bidrag hos Riksidrottsförbundet, projektstöd för anläggning. 

Angående bidragsansökan, se separat beslut, 4:8b, bilaga 1. 

 

4:9 Personalsituationen 

Katarina och Tobias har haft möte med personalen för att diskutera kommande ansvarsområden. 

Katarina återgav synpunkter från möte med Johanna Fridolf, Jessica Cremen, Olivia Sjögren och Sara 

Centervall.  

Johanna Fridolf kan tänka sig att ta ett större ansvar för ridskoleverksamheten och Jessica Egnell 

Cremen för hästparken. 

Olivia Sjögren kan tänka sig mer administrativa uppgifter än vad hon har nu och Sara Centervall vill 

utveckla pedagogiska frågor i stallet. 

Evelina Hagehed, som till sommaren 2022 blir färdig hippolog level 2, har kontaktats om eventuell 

anställning på VFK.  

Anna går över till Realgymansiet from augusti på cirka 80%. 

Onsdag 30/3 informeras personal under personalmöte av Tobias om blivande klubbchef, med namn 

och arbetsuppgifter. 

 

4:10 Rapporter från 

- ridskoleverksamheten 

Personalen informerade skriftligt: 

Mulle cup har genomförts i två delar med totalt nio starter. I samband med Mulle cup var det en Pay 

& Jump med 30 starter. 

Föreningen har köpt en ny häst från Theleborgs Ryttarsällskap, som har gått igenom besiktningen 

utan anmärkning. 

Verksamheten beräknar att behöva en ponny och ytterligare en stor häst i verksamheten 

- byggsektionen 

Roland informerade: 



Cafédelen är långt kommen, med möjlighet till grill av diverse. Det elektriska är draget och ny trappa 

har byggts. 

Förstärkt utrymningsväg från plan två är planerad att iordningställas i närtid. 

Det finns en för föreningen ny, dock begagnad, dubbelkyl som kommer att stå ute permanent. 

Kodhänglås kommer att finnas till sekretariat och domartorn. 

- arenasektionen  

Lars informerade: 

Till tävlingsboxarna är platta gjuten. 

Till ridskolestallet är plintarna satta. 

Det kommer att hända mycket under april månad, bland annat kommer plintarna till nya ridhuset 

under vecka 15.Det vore bra om en grupp kunde börja fundera på hur det ska bli med invigning, 

styrelsen funderar på detta till nästa möte. 

Informationsmöte med representanter från Växjö Kommun - Monika Skagne, Anna Tenje och Tomas 

Ekelius. Tobias och Lars informerade dem om hur det går med nya arenan. 

- hemsidan 

Fredrika informerade: 

Skalet är klart, bara innehållet som saknas. 

- tävlingskommittén/sponsring 

Katarina informerade: 

Det är dressyrtävling till helgen vecka 13, Olivia är ansvarig för den. 

Vid nästa hopptävling, som hålls på VFK helgen vecka 14, kommer vi att prova ett nytt system som 

heter Equipay i stället för Tävlingsdatabasen. 

Proposition för kommande tävlingar är på gång. 

Det finns framtaget funktionärskläder där tanken är att alla får en t – shirt med ett nummer på, och 

övriga kläder får man låna. Kläderna är sponsrade av Abena arena. 

Katarina har tagit fram en plan för att få tävlande att vilja vara med i flera tävlingar, en form av 

tävlingstour, Växjö Summertour. 

En sponsorplan är också under framtagande, med olika prissättningar beroende på vad man bidrar 

med. 

- kafeteria /trivselkommittén 

Inget speciellt att rapportera. 

Tobias informerade att fakturorna ska märkas med den tävlingen den är för, med namn på tävlingen. 

Sara och Marie sätter upp en önskelista på vad som önskas finnas att köpa i cafeterian.  

- Utbildningsansvarig 



Inget att rapportera i dag. 

 

4:11 Övriga frågor 

Janina Forslund från SISU, har i ett mejl till Katarina informerat om hur barnkonventionen ställer sig 

till idrott på lika villkor. Katarina berättade i korta drag om innehållet i mejlet. Styrelsen arbetar 

vidare med frågan så att VFK arbetar enligt bankonventionens regler när det gäller 

funktionärsuppdrag och vid andra tillfällen. 

Det behövs ett system där de som är tilltänkta som funktionärer får den information de behöver, i 

tillräckligt god tid, vilket styrelsen arbetar vidare med. 

Nu arbetar vi med att få ut information i god tid, exempelvis via hemsidan.  

VFK kan också via ridsportalliansen i Växjö Kommun få ett utbyte och hjälp av funktionärer, vilket 

styrelsen tittar på framöver. 

Betalsystemet Hippocrates är i gång, med en del systemproblem som hanteras efter hand. 

Revisorerna har ett förslag att köpa in en B – korts lastbil till föreningen i stället för en hästtransport. 

Lars tittar på kostnader. 

Lisa pratar med Helén och Ulrika angående passförvaringen i Norra stallet. 

Det diskuterades om hur en eventuell tjänst inom tävlingssektionen skulle kunna utformas. Framför 

allt är det administrativt arbetet som behöver göras enhetligt, plus flertalet andra arbetsuppgifter. 

Marie och Lars går vidare och tittar på en ekonomisk plan för tjänsten och hur ett upplägg kan se ut. 

Styrelsen beslutade att Katarina Torstensson ska tillsättas på tjänsten inom tävlingssektionen. 

4:12 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte blir söndag 24 april kl.18 hos Ruuda Consulting, Södra Järnvägsgatan 10. 

4:13 Mötet avslutas 

Tobias tackade och avslutade mötet. 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Ordförande Tobias Jönberg   Sekreterare Lisa Gustafsson 

 

 

__________________________________  ___________________________________ 

Justerare Marie Hallberg Pettersson  Justerare Sara Johansson 

 

 


